
Årsbudsjett 

Vi i elevrådet ønsker nye bøker, vi håper veldig å få nye bøker: 

• Dagens bøker er svært gamle. 

• Lærerne må ofte stoppe for å fortelle riktige fakta.  

• Hole kommune har brukt mindre penger enn Ringerike f. eks. På per elev på 

undervisnings materielle.  

• Dusjene er også gamle. 

Det er bra at vi får nok voksne per trinn. Vi setter pris på at vi har fått pc. Dusjene på Vik er 

ganske ekle og gamle. Det er mye slitt på Vik men vi vil heller ha nye bøker. 

 

Nestleder i elevrådet: Sebastian Lunne 


